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Informace o zahraničních pracovních cestách

členů Rady a Zastupitelstva LK
za období 1. 11. - 31. 12. 2015

59 o)



ZPC č. datum účastníci cesty stát město náklady

104/2015 10.-14.11.2015 Josef Jadrný Rusko Orenburg 6 074,07 Kč
přínos ZPC

108/2015 2.12.2015 Petr Tulpa Německo Dresden 283,76 Kč
přínos ZPC

111/2015 3.- 4.12.2015 Martin Půta Belgie Brusel 1 420,00 Kč
přínos ZPC

112/2015 7.- 8.12.2015 Vít Příkaský Německo Schöneck 1 135,05 Kč
přínos ZPC

PŘEHLED ZAHRANIČNÍCH PRACOVNÍCH CEST

členů Rady a Zastupitelstva Libereckého kraje
za období 1. 11. - 31. 12. 2015

Čtvrtek 3. 12. 2015
08.15    přílet do Bruselu
08.40    přesun do budovy Výboru regionů 
10.30    schůze politické skupiny EPP
13.30    schůzky České národní delegace v Pražském domě
14.45    Plenární zasedání VR
20.45    ukončení zasedání 
Pátek 4. 12. 2015
08.30    přesun do Evropského parlamentu
09.00    Plenární zasedání VR - pokračování
09.30    přesun na letiště
11.05    odlet z Bruselu do Prahy
Zahraniční pracovní cestu do Bruselu absolvoval pan hejtman Martin Půta na základě jeho členství ve Výboru regionů („Commitee
of the regions“) při EU.

Jednání mělo za cíl odbornou výměnu informací mezi Libereckým krajem a Zemským ředitelstvím Sasko k tématům problematiky
nemocnic a to konkrétně:
• přehled a financování nemocnic v rámci Saska,
• zdravotnická záchranná služba,
• financování a podpora stavebních opatření,
• plánování, vypsání, průběh sanace,
• organizace sanace během běžného provozu,
• personální otázka
Výše zmíněná témata byla podrobně prodiskutována a získané informace jsou přínosné pro obě strany. Účastníci jednání se
dohodli, že další jednání se uskuteční na jaře roku 2016 v Liberci.

První den se v dopolední části sešla česká část členů Monitorovacího výboru. Probraly se jednotlivé body jednání. V odpolední
části zasedal Monitorovací výbor, který schvaloval první projekty. Ve večerním programu se členové Monitorovacího výboru jeli
podívat na projekt z programového období 2007-2013 v Oelsnitz: Zřízení česko-německého jazykového a komunikačního centra
na gymnáziích Oelsnitz a Cheb. Druhý den pokračovalo jednání Monitorovacího výboru, opět se schvalovaly projekty a
komunikační strategie.
Spolucestující: Eva Hajflerová, Magda Podsedníková, Vít Příkaský
Další průběh a výsledky jednání včetně doporučení nebo návrhu dalšího postupu vyplývajícího ze závěru služební cesty: 
Další zasedání Monitorovacího výboru 16.3.2016.

Jurij Alexandrovič Berg, gubernátor Orenburské oblasti, zaslal hejtmanovi Libereckého kraje pozvánku na Euro - asijské
ekonomické fóru, které pořádala partnerská Orenburská oblast v termínu 12. – 13. listopadu 2015. Ekonomického fóra se rovněž
zúčastnily tyto země:
• Kazachstán • Bělorusko • Kyrgyzstán • Arménie • Ázerbájdžán
V rámci kulatého stolu, který se konal 13. listopadu 2015, vystoupil Josef Jadrný a seznámil přítomné z výše uvedených zemí s
aktuální hospodářskou a ekonomickou situací České republiky a Libereckého kraje.  
U příležitosti pracovní cesty delegace navštívila rovněž tyto instituce:
• Státní univerzita Orenburg (11. listopadu 2015)
• Třídírna odpadů Orenburg (11. listopadu 2015)
• setkání s ministrem školství Orenburské oblasti (13. listopadu 2015)
konkrétní výstupy z jednání
Návštěva Státní univerzity Orenburg 
Společného setkání, které vyvolala ruská strana, se zúčastnila rektorka paní Janna Ermakova a bývalý rektor Vladimír Petrovič
Kovalevskij, který byl součástí orenburské delegace během návštěvy v termínu 23. – 25. května 2012 v Libereckém kraji, kdy
podepsal spolu s Janou Drašarovou, prorektorkou Technické univerzity v Liberci, smlouvu o spolupráci mezi oběma univerzitami. 
Podle dostupných informací byl zmíněný dokument uzavřen na 2 roky, ale žádná výměna studentů se nekonala, spolupráci nikdo
neinicioval, a tak dohoda nebyla po uplynutí lhůty platnosti prodloužena. 
Během rozhovoru s rektorkou univerzity Orenburg byl znát velký zájem z její strany kontakty mezi oběma vzdělávacími institucemi
obnovit. Na jednání na pozvání ministra školství Orenburské univerzity již rektorka přinesla návrh memoranda o spolupráci v ruské
a anglické verzi. Dokument bude předán rektorovi Technické univerzity v Liberci s prosbou o zahájení kontaktů.
Setkání s ministrem školství Orenburské oblasti
Společné setkání se konalo 13. listopadu na úřadu Orenburské oblasti. Byly dohodnuty tyto oblasti spolupráce:
• výměna studentů středních škol
• výměna sportovních týmů 
• výměna kulturních těles



114/2015 10.12.2015 Martin Půta Polsko Jakuszyce 203,00 Kč
přínos ZPC Toto mimořádné jednání bylo sezváno hejtmanem Martinem Půtou a maršálkem Dolnoslezského vojvodství v návaznosti na vývoj

událostí v posledních týdnech, které vážně ohrožovaly zahájení provozu dle plánu. Na tomto jednání dopravci oficiálně informovali
objednatele o své konečné připravenosti zahájit v neděli řádný provoz dle objednávky obou samospráv a zveřejněných jízdních
řádů. Zástupci dopravce na české straně - České dráhy, a.s. a na polské straně - Koleje Dolnoslezské informovali objednatele
Liberecký kraj a Dolnoslezské vojvodství, že mají od středy 9. 12. 2015 podepsanou smlouvu, která umožnuje objednat české
vlaky na polské straně. Bez závad ve středu 9. 12. 2015 současně proběhly zkoušky vozů Stadler. Zkoušky potvrdily, že tyto vlaky
správně komunikují se zabezpečovacím zařízením v Polsku, které je jiné než v Čechách. 
Dopravci ubezpečili objednatele, že je z jejich strany vše připraveno a v neděli 13. prosince 2015 tak vlaky poprvé vyjedou bez
přestupu z Liberce do Sklářské Poreby. První přímý vlak vyjede z Liberce v 8:35 a ve Sklářské Porebě bude za necelé dvě hodiny,
v 10:21 hodin. Cestující za jízdenku zaplatí 90 Kč. 
V druhé části jednání proběhlo mezi zástupci Libereckého kraje a Českých drah projednání požadavků na úpravu smluvních
ujednání. 


